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同時報名聽讀、口語、寫作三種測驗類型享有八折優惠，操作流程說明如下： 

Get 20% off of your registration fee if you register for the Listening & Reading, 
Speaking and Writing Tests all at the same time. Instructions: 
可參閱影片操作示範：Please watch this video explaining the registration process： 

http://youtu.be/JbfqUEy5zhI 
步驟一：點選 我要報名 → 選擇「聽讀測驗」考場 

 

 

步驟二：選擇聽讀測驗 → 選擇「聽讀測驗」的報考等級 → 報名 SignUp 
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完成步驟一、步驟二之後，系統已自動將你選擇的「聽讀測驗」之等級放入考試清單中。 

After successfully completing Step One and Step Two, the system will automatically use the "Listening and Reading 

Test" test level that you have selected and place it on the list. 

步驟三：點選 上一步繼續選擇考試 Previous  

 

 

 

步驟四：點選 我要報名 → 選擇「口語測驗」考場 
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步驟五：選擇口語測驗 → 選擇「口語測驗」的報考等級 → 報名 SignUp 

 

 
 

完成上面的步驟一～步驟五後，系統已自動將你選擇的「聽讀測驗」、「口語測驗」之等級放入考試清單中。 

After successfully completing Step One through Step Five, the system will automatically use the "Listening and Reading 

Test" and "Speaking Test" test levels that you have selected and place them on the list. 

步驟六：點選 上一步繼續選擇考試 Previous  
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步驟七：點選我要報名 → 選擇「寫作測驗」考場 

 

 

 

步驟八：選擇寫作測驗 → 選擇「寫作測驗」的報考等級 → 報名 SignUp 
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完成了上面全部的步驟，系統已自動將你選擇的「聽讀測驗」、「口語測驗」、「寫作測驗」之等級，全部放入考試清單中，

同時報名聽讀、口語、寫作三種測驗，就符合了折扣條件。 

After successfully completing all the Steps above, the system will automatically take the "Listening and Reading Test," 

"Speaking Test," and "Writing Test" test levels that you have selected and place them all on the list.  Simultaneously 

registering for the Listening and Reading, Speaking, and Writing Tests will fulfill the requirements for the discount. 

步驟九：點選「確認報名資料正確 Correct」，繼續完成剩下報名流程。  

 

 

※請注意：本說明文件（或操作影片）為示範操作說明，實際報名費須以公佈金額為主。  

※Please note:  These instruction pages (or the instructional video) are only for demonstration 

purposes.  The actual registration fee will be based on the publicly announced price. 


